

ISSC - Computer Security (or Electronic Data Processing Security) Section

ISSG - Security Operations (Ottawa)

ISSN - National Security Section

ISSV - Personnel Security Section

3. For those who may not be fully aware of the responsibilities of the different Sections in ISS, a brief summary of the duties of each follows:

ISSA - Physical Security and Personal Safety (Abroad)

The Regional Security Officers are located in this Section which is responsible for security of information at missions abroad and for the personal safety of Canada-based employees abroad and their families. ISSA is also responsible for investigating security infractions and breaches occurring at missions abroad.

ISSC - Computer Security

Responsible for the security of computer-based systems (both stand-alone and networked systems) throughout the Department, including COSICS.

ISSG - Security Operations (Ottawa)

Responsible for physical security and security of information at External Affairs and International Trade facilities in Canada. ISSG provides a physical security consulting service for new construction and major renovations at posts abroad, maintains a locksmith shop, and looks after procurement of security related

ISSC - Section de la sécurité informatique (ou de la sécurité du traitement des données électroniques)

ISSG - Section des opérations de sécurité (Ottawa)

ISSN - Section de la sécurité nationale

ISSV - Section de la sécurité du personnel

3. Les fonctions de ces sections sont résumés ci-après:

ISSA - Sécurité matérielle et protection du personnel à l'étranger

Cette section, qui regroupe les agents de sécurité régionale, est chargée de la sécurité de l'information dans les missions ainsi que de la sécurité des employés canadiens et de leurs familles à l'étranger. Elle fait aussi enquête sur les infractions à la sécurité dans les missions.

ISSC - Sécurité informatique

Cette section est chargée de la sécurité des systèmes informatiques (isolés ou en réseaux), y compris le COSICS, dans l'ensemble du Ministère.

ISSG - Opérations de sécurité (Ottawa)

Cette section est chargée de la sécurité matérielle et de l'information dans les bureaux du ministère des Affaires extérieures et du Commerce extérieur au Canada. Elle est consultée lorsque de nouvelles installations sont construites ou que des renovations majeures sont faites dans les missions. En outre, elle